

7天6夜

台北/花莲/ 台东/高雄/台中



Tour Code: WLM



★ 风味餐: • 骏怀旧餐厅 • 花莲风味餐 • 知本风味
• 日月潭风味餐 • 蒙古烤肉+涮涮锅 • 台式海鲜餐

精简行程:

- 第一天 吉隆坡/桃园/台北**
(机上用餐)
● 西门町
酒店: 西门星辰酒店或同级
- 第二天 台北/宜兰/花莲**
(早/午餐/-)
● KAVALAN WHISKY 酒厂 (免费提供品酒)
● 兰花园
● 几米主题广场
● 七星潭风景区
● 大理石工厂
● 东大门夜市
酒店: 花莲碧海蓝天酒店或同级
- 第三天 花莲/台东** (早/午/晚餐)
● 太鲁阁国家公园 (牌坊, 长春祠)
● 山地原住民文物特产中心
● 瑞穗牧场
● 阿美族比西里岸部落海滨公园
● 三仙台
● 台东知本温泉 (请自备泳装和泳帽)
酒店: 台东F酒店或同级
- 第四天 台东/高雄** (早/午餐/-)
● 珍珠宝石中心
● 旗津海岸公园
● 旗津贝壳博物馆
● 旗津老街
● 彩虹教堂
● 新崛江商圈
酒店: 高雄德立社酒店或同级
- 第五天 高雄/南投/台中**
(早/午餐/-)
● 日月潭风景区 (包含游艇游湖)
● 文武庙
● 向山眺望观景平台
● 逢甲夜市
酒店: 台中香富酒店或同级
- 第六天 台中/台北** (早/午餐/-)
● 台北101 (观景台自费)
● 四四南村
● 貔貅天禄招财馆
● 龙山寺
● 华西街
酒店: 西悠酒店或同级
- 第七天 台北/吉隆坡** (早餐)

行程次序, 以当地旅社安排为准。

观光景点:



台北

- 四四南村-信义路五段, 基隆路二段, 松平路, 庄敬路一带是过去国民政府到台湾兴建的眷村之一, 因为住的是当时联勤第44兵工厂的工厂, 又位于兵工厂之南, 所以有了『四四南村』的称呼。
- 台北101广场-里面有豪华高级大型购物中心, 游客可自费搭全世界快速电梯抵达89楼欣赏台北景观。
- 龙山寺-称艋舺, 今名万华, 为台北市发源地, 其最老市街在纱帽厨社的故址大溪口, 即今贵阳街与环河南路口清康熙四十八年(西元1709年)陈赖章垦号请垦大佳腊, 福建泉州之晋江, 南安, 惠安三邑人士渡海来此而渐成聚落, 当时平埔族人以独木舟自淡水河上游载运蕃薯等农产品与汉人交易, 时称蕃薯市;而独木舟在平埔族语言中之发音为班卡, 汉人乃音译为「艋舺」。

花莲

- 太鲁阁国家公园-太鲁阁国家公园的特色为峡谷和断崖, 崖壁峭立, 景致清幽的瀑布, 雄伟的断崖及宜人的温泉, 种种自然的资源组成了旅客的天堂
- 瑞穗牧场-靠着源自中央山脉的洁净水源灌溉, 瑞穗牧场种植出一片油亮碧绿的鲜美牧草, 饲养着300多头壮硕健康的荷兰品种奶牛由于这无与伦比的好空气与好水草, 每一头瑞穗牧场里的乳牛, 平均每天可生产20多公斤的鲜乳量。
- 山地原住民特产中心-欣赏当地原住民文化之美, 并且可以购买一些当地土产。

台东

- 阿美族比西里岸部落海滨公园-比西里岸Pisirian是阿美族语, 有放羊的意思, 这是部落原来的名称, 部落原本是在现址后面的山坡上, 在1947年受台风侵袭, 严重损毁部落, 所以迁移到山脚下海边定居。
- 三仙台-位于台东县成功镇东北方的三仙台, 全岛面积约22公顷, 最高点海拔约77公尺地质属于都峦山集块岩, 原是一处岬角, 但因海水侵蚀, 逐渐侵蚀岬角颈部, 而成了离岸岛, 岛的四周珊瑚礁环绕, 海底热带鱼群聚, 适合潜水和游泳。而因其为火山喷发而出的小岛, 岛上奇石分布, 除了仙剑峡, 合欢洞等与三仙台故事有关的天然奇景外, 并且散布着海蚀沟, 壶穴, 海蚀柱, 海蚀凹壁等海蚀景观, 登岛游览颇富寻幽访胜之趣。其中又以三座珊瑚礁岩形成的山峰最为独特, 因此民间相传, 八仙过海时, 李铁拐, 何仙姑和吕洞宾曾在此休憩, 烙印了仙迹, 因此取名为三仙台
- 台东知本温泉(请自备泳装、泳帽)-位于台东县卑南乡的知本温泉, 蕴藏丰、质地优, 以温泉、瀑布、森林组合而成的优良生态而被誉为台东第一胜地。知本温泉源自于知本溪岸, 属于硫磺温泉。

高雄

- 旗津海岸公园-旗津半岛位于高雄港西侧, 是高雄最早的发祥地, 长约11公里, 宽约200公尺, 为一处海外沙洲, 早期称为「旗后半岛」这里是船舶往来津渡的地方才称为「旗津」。
- 旗津贝壳博物馆-旗津贝壳展示馆收藏规模堪称国内首屈一指, 展示约有2000多种贝类和约200种蟹类的标本, 5大天王贝壳全到齐, 都是由知名贝壳收藏家黄葛亮先生无私捐赠给高雄市政府, 各种珍贵贝类让人大开眼界。镇馆之宝就是全世界最大的「二枚贝」, 其他珍贵贝类如鹦鹉螺, 白玉贝, 虎斑贝, 龙宫贝等等, 都是美不胜收的珍贵收藏
- 新崛江商圈-南台湾年轻, 新潮, 休闲, 购物等的流行购物天堂

出发日期:		航班行程:					
	团费	机场税及燃油附加费	小费	旅行社代收费用	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:

Golden Tropics Travel & Tours Sdn Bhd 东风旅游有限公司

(Co.No.624552-U, KKKP:4108, GST Reg.No.000352829440)

30-G, Jalan Danau Lumayan 1, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 603-9174 6888 Fax: 603-9174 7888 Email: info@goldentropics.com.my

Web: www.goldentropics.com.my

7D6N

TAIPEI / HUALIEN / TAITUNG / KAOHSIUNG / TAICHUNG



Tour Code: WLM



★ **Special Cuisine:** • Jun Old Taiwan Style Dining Room
• Huelien Local Flavor • Sun Moon Lake Cuisine
• Taiwan Seafood Cuisine • Mongolian BBQ+seamboat

Schedule:

D1 KUALA LUMPUR / TAOYUAN / TAIPEI (MOB)

● Xi Men Ding
Hotel: Ximen Citizen Hotel or Similar

D2 TAIPEI/YILAN HUALIEN (B/L/-)

● Kavalan Whisky Distillery (Free Tasting)
● Kingcar Orchid Garden
● Jimmy Park
● Chisingtan Scenic Area
● Marble Factory
● Dong Da Men Night Market
Hotel: Ocean Hyaline Hotel or Similar

D3 HUALIEN/TAITUNG (B/L/D)

● Taroko National Park (Eternal Spring Shrine, Memorial Arch)
● Aboriginal Local Product Center
● Rareseed Ranch
● Pisirian—East Coast National Scenic Area
● Sanxiantai
● Jhiben Hot Spring (Bring Own Swimming Suit & Cap)
Hotel: Taitung F Hotel or Similar

D4 TAITUNG / KAOHSIUNG (B/L/-)

● Jewelry Shop
● Cijin Coast Park
● Cijin Shell Museum
● Cijin Old Street
● Rainbow Church
Hotel: Kaohsiung Midtown Richardson Hotel or Similar

D5 KAOHSIUNG/NANTOU/ TAICHUNG (B/L/-)

● Sun Moon Lake National Scenic Area (Included Boat Ride)
● Wen Wu Temple
● Xiangshan Visitor Center
● Fengjia Night Market
Hotel: Taichung Golden Pacific Hotel or Similar

D6 TAICHUNG/TAIPEI (B/L/-)

● Four Four South Village
● Tianlu Museum
● Taipei 101 Tower (Exclude View Floor)
● Lungshan Temple
● Hwahsi Night Market
Hotel: C U Hotel or Similar

D7 TAIPEI/KUALA LUMPUR (B)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



Kavalan Whisky Distillery



Sanxiantai



Rareseed Ranch

TAIPEI

- Four Four South Village - was previously a residential area in Taipei for the military personnel of the 44th Arsenal of the Combined Logistics Command and their dependents.
- Taipei 101 shopping mall - Taipei 101 is the tallest building in the world, with a mega five-story shopping mall and occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take the quick lift to 89th floor observatory (by own expenses)
- Lungshan Temple - is located in the district Manka of Taipei. It was founded in 1738 and dedicated to the Buddhist Goddess of Mercy (Kuan-in in Chinese, or Avalokitesvara in Sanskrit).

HUALIAN

- Taroko National Park - There has beautiful waterfalls, majestic cliffs and pleasant springs; these natural resources form a paradise for tourists.
- Rareseed Ranch -In the 1980s, the place where Rareseed Ranch is located is a papaya farm and whenever there is a typhoon, all the papayas will go to waste due to the torrential rain brought about by the typhoon. And because of that, the farmers decided to go into cattle raising since pastures are not affected by typhoons.

TAITUNG

- Pisirian—East Coast National Scenic Area- "Siri," in the Amis language, means goat. In the early days, goats were everywhere in the tribe. The tribe therefore was named "Pisirian," the place of goat husbandry. Over the past few years, the Pisirian Tribe has been losing its young and middle-aged generations. To take care of the children who receive insufficient and inappropriate care because their parents work in other places, the tribe has created the "PawPaw Drum" to educate these children and pass on the tribal culture with songs of their mother tongue. With limited resources, the cultural center of Pisirian, Home of the PawPaw Drum, was established. In addition, under the leadership of the international artist Ra Hei Zi, the tribe created driftwood goats by hand, making the land of goat husbandry reborn.
- Sanxiantai - is an area containing a beach and several islands located on the coast of Chenggong Township, Taitung County, Taiwan. The beach stretches for ten kilometers in length. It is situated at the 112-kilometer mark. A popular tourist attraction for its rocky coastal views, the area is well known for its long footbridge that connects the coast to the largest island.
- Jhiban Hot Spring – Is a hot Spring in Beinan, Taitung County Taiwan. It is one of the most famous Taiwanese hot springs .In its literature the local Taitung tourism authorities spell the name of the area Chihbe.

KAOHSIUNG

- Shinkuchan Commerical – Due to nearby famous university, therefore lots of modern fashion, snacks, and etc you can find here.
- Cijin Shell Museum - The museum houses more than 200 kinds of shrimps and crabs specimens as well as more than 2,000 kinds of shellfish specimens, including three kinds of 'living fossil' Nautilus.

Departure Date:		Flight :					
Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult							
Child							

Travel Agent:

Golden Tropics Travel & Tours Sdn Bhd 东风旅游有限公司

(Co.No.624552-U, KKKP:4108, GST Reg.No.000352829440)

30-G, Jalan Danau Lumayan 1, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 603-9174 6888 Fax: 603-9174 7888 Email: info@goldentropics.com.my

Web: www.goldentropics.com.my